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Protokół  
posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury 

w dniu 21 kwietnia 2015r. 
 
 Posiedzenie otworzył o godzinie 9:00 Przewodniczący Komisji Jarosław Bytniewski, 
który powitał przybyłych członków komisji i pracowników urzędu gminy. 
W posiedzeniu udział wzięli: 
Jarosław Bytniewski 
Donata Michałowska 
Tomasz Maćkowiak 
Magda Rachtan – Małycha 
Jakub Żołądek 
Andrzej Szymczak 
oraz 
Genowefa Przepióra – Zastępca Wójta / Sekretarz Gminy 
Mirosława Nowak – Skarbnik Gminy 
Anna Walkowiak – Kierownik NZOZ „Twój lekarz” 
Wojciech Jaworski – Kierownik Przychodni Lekarza Rodzinnego „SANO” 
Maria Gajewska – wicedyrektor Zespołu Szkół w Kleszczewie 
Ewa Kropińska – Czub – wicedyrektor Zespołu Szkół w Tulcach 
 
Porządek posiedzenia: 
1. Funkcjonowanie służby zdrowia na terenie Gminy Kleszczewo. 
2. Działalność przedszkoli. 
3. Żłobki – możliwości gminy w tym zakresie. 
4. Sprawy bieżące wynikające z działalności gminy. 
 
Ad. 1 

Informacje dotyczące działalności PZLR „SANO” w zakresie opieki zdrowotnej              
przedstawił kierownik placówki Pan Wojciech Jaworski. Pan Jaworski poinformował, że 
przychodnia działa na podstawie kontraktów zawartych z NFZ. Kontrakty obejmują 
świadczenia udzielane w zakresie kompetencji lekarza rodzinnego, pielęgniarki POZ, 
położnej POZ. W przychodni przyjmują następujący lekarze: 
- lekarz pediatra, 
- lekarz specjalista medycyny rodzinnej, 
- lekarz specjalizujący się w chorobach wewnętrznych.  
Średni personel medyczny stanowią: 
- pielęgniarka praktyki z uprawnieniami do szczepień profilaktycznych, 
- dwie pielęgniarki POZ z uprawnieniami do szczepień profilaktycznych, 
- położna POZ. 
Doktor poinformował, że na koniec grudnia 2014r. zdeklarowanych było 3083pacjentów w 
tym 742 dzieci. Udzielonych zostało 10736 porad w tym 105 domowych.  

Doktor Jaworski poinformował, że rejestracji pacjentów dokonuje się poprzez zapisy 
na wizyty na konkretną godzinę w odstępach piętnastominutowych. Rejestrację prowadzą 
pielęgniarki mające wykształcenie medyczne. W sprawach pilnych lub wątpliwych termin jest 
ustalany po konsultacji z lekarzem.  

Doktor Jaworski stwierdził, że najczęściej pacjenci zmagają się z chorobami układu 
oddechowego i układu krążenia, chorobami kostno – mięśniowymi oraz nowotworami. 
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Następnie, działalność Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej „Twój Lekarz” 
przedstawiła Kierownik przychodni lek. med. Anna Walkowiak. 
 Pani Walkowiak poinformowała, że poradnia lekarza rodzinnego w Tulcach ma 
zadeklarowanych 2030 pacjentów, w tym w rozbiciu na przedziały wiekowe ta liczba 
prezentuje się następująco: 
- 0-6 lat  165, 
- 7-19 lat 282, 
- 19-40 lat 736, 
- 41-65 lat 654 
- powyżej 65 lat 193. 

W 2014r. w gabinecie przyjęto 7318 osób, a wizyt domowych było 48. W roku 2015 
przyjęto już 2741 osób i 28 wizyt domowych. Wykonano 296 szczepień w 2014r., a w 2015 
69.  

W 2014r. poradnia prowadziła szczepienia przeciwko Pneumokokom finansowane 
przez Starostwo Powiatowe w Poznaniu – zaszczepiono 25 dzieci. W roku 2015 program 
szczepień finansowanych przez Starostwo będzie w przychodni kontynuowany. 
 Doktor Walkowiak poinformowała, że na terenie przychodni funkcjonuje prywatny 
gabinet kardiologiczny.  

Głównymi schorzeniami z którymi zmagają się pacjenci przychodni są: nadciśnienie 
tętnicze, cukrzyca, choroby alergiczne, POCHP, choroby nowotworowe. Pani Doktor 
nadmieniła, że jak dotąd wypełniła jedną „zieloną kartę”. W tuleckiej poradni wielokrotnie 
wykonywano badania okulistyczne, oraz następujące badania: 
- echo serca, 
- usg tarczycy, 
- usg aorty brzusznej, 
- usg nerek, 
- EKG metodą Holtera, 
- usg Doppler tętnic szyjnych i kręgowych, 
- usg naczyń kończyn dolnych. 
 W czerwcu 2014r. zorganizowany został festyn, na którym poza atrakcjami dla dzieci 
zbadać można było ciśnienie tętnicze, uzyskać poradę dietetyka, a także poradę lekarską. 
 Pani doktor nadmieniła, że w roku bieżącym planuje zorganizować białą niedzielę z 
możliwością badania składu ciała metodą bioimpedancji, oraz skanowania stóp w celu 
zdiagnozowania przyczyny bólu stóp. Planowane są też szkolenia z udzielania pierwszej 
pomocy.  

Radny Maćkowiak zapytał dlaczego przychodnia nie ma kontraktu na świadczenia 
poradni ginekologiczno – położniczej? 
  Doktor Walkowiak poinformowała, że wielokrotnie bezskutecznie odwoływała się do 
Prezesa Wielkopolskiego Oddziału NFZ, a także do Prezesa NFZ w Warszawie w tej sprawie, 
kolejny konkurs odbędzie się w roku bieżącym. 

Doktor Walkowiak nadmieniła, że w przychodni drobnych napraw wymagają toalety. 
Pani Sekretarz stwierdziła, że w umowie należy sprawdzić do kogo należy 

wykonywanie napraw drobnych w przychodni. 
Doktor Walkowiak poinformowała, że z informacji jakie posiada są osoby które 

pozyskują pacjentów tuleckiej przychodni na rzecz przychodni w Szczepankowie.  
Pani Sekretarz zapytała czy zdarzają się sytuacje, że rodzice świadomie unikają 

szczepienia swoich dzieci? 
Pani Doktor potwierdziła, że są to przypadki sporadyczne, ale mają miejsce. 
Pani Sekretarz zapytała o skalę stosowania pakietu onkologicznego? 
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Doktor Jaworski wyjaśnił, że w przychodni w Nagradowicach wystawiono 4 „zielone 
karty”. 

Pani Sekretarz zapytała czy do onkologa konieczne jest skierowanie? 
Doktor Jaworski stwierdził, że wystawia takie skierowania. 

 Doktor Jaworski zauważył, że jest grupa rodziców która nie szczepi swoich dzieci             
i należałoby pod tym kątem przygotować jakąś uświadamiającą kampanię społeczną.  

Radny Rajchelt zapytał czy szczepionki są bezpłatne? 
 Doktor Jaworski wyjaśnił, że stałe szczepionki sanepidu są bezpłatne natomiast               
te skojarzone nie są refundowane. 

Ad. 2 
Działalność przedszkola w Kleszczewie przedstawiła wicedyrektor Zespołu Szkół                     

w Kleszczewie Pani Maria Gajewska. Pani Gajewska poinformowała, że przedszkole 
„Wesołe Skrzaty” w Kleszczewie zatrudnia 10 nauczycieli, z tego 8 nauczycieli 
zatrudnionych jest w pełnym wymiarze godzin, dwie nauczycielki są na urlopach 
zdrowotnym i bezpłatnym. Struktura zatrudnienia prezentuje się następująco: dwie 
nauczycielki dyplomowane, jedna nauczycielka mianowana, sześć kontraktowych i jedna 
nauczycielka stażystka. Wszystkie nauczycielki posiadają wykształcenie magisterskie z 
przygotowaniem pedagogicznym. W przedszkolu działa 6 oddziałów tj. 3 oddziały dzieci 
młodszych, oraz 3 oddziały zerówek (dzieci 5-6 letnie). W sumie do przedszkola uczęszcza 
144 dzieci. Przedszkole jest czynne w godzinach 6:30 – 17. Wśród zajęć dodatkowych 
wicedyrektor wymieniła logopedię, j. angielski i religię. Pięciogodzinny pobyt dziecka w 
przedszkolu jest bezpłatny, natomiast każda kolejna godzina to koszt 1zł. Temat przewodni 
zajęć w bieżącym roku brzmi „Nasze emocje i uczucia”. Poza podstawą programową 
przedszkole angażuje się w różne programy zewnętrzne np. „Akademia bezpiecznego 
przedszkolaka”, „Bezpieczne przedszkole”, „Bezpieczne dziecko”. Wicedyrektor podkreśliła, 
że na potrzeby przedszkola z zapleczy klasowych stworzono dodatkową salę – dzięki temu 
zabiegowi udało się uniknąć zmianowości placówki i wszystkie chętne dzieci zostały do 
przedszkola przyjęte. Pani Gajewska dodała, że przedszkole wyposażono w tablicę 
interaktywną. 

Pani Sekretarz zapytała czy zakończony został proces rekrutacji do przedszkoli? 
Pani Gajewska potwierdziła i dodała, że nie zakwalifikowały się jedynie dzieci które 

nie ukończyły 3-go roku życia i które nie mieszkają na terenie gminy. Miejsca w przedszkolu 
zabezpieczone są dla dzieci cztero i pięcio - letnich oraz dla trzylatków z obwodu 
kleszczewskiej szkoły. 

 Następnie głos zabrała Pani Ewa Kropińska – Czub wicedyrektor Zespołu Szkół w 
Tulcach  i poinformowała, że  przedszkole czynne jest w godzinach 6:30 – 17. Przedszkole 
liczy 5 grup, a kadrę pedagogiczną stanowi siedem nauczycielek, z których pięć posiada 
wykształcenie wyższe pedagogiczne, jedna wyższe bez tytułu magistra i jedna nauczycielka 
ukończyła studium wychowania przedszkolnego. Do przedszkola w roku bieżącym uczęszcza 
110 dzieci. Przedszkole pracuje w oparciu o plan roczny  „Bajkowy świat przedszkolaka”, 
który kładzie nacisk na wprowadzenie dzieci w świat literatury dziecięcej, poznawanie 
nowych słów i zachęcenie rodziców do systematycznego czytania dzieciom. Wśród zajęć 
dodatkowych wicedyrektor wymieniła logopedię, religię, zajęcia gimnastyki korekcyjnej i 
rytmikę. Popołudniami w środy odbywają się płatne zajęcia umuzykalniająco – taneczne. 
Przedszkole organizuje ponadto szereg wydarzeń kulturalnych, imprez i konkursów.  
 Wicedyrektor dodała, że przedszkole przygotowuje się do remontu po zalaniu, oraz 
podkreśliła, że sale są bardzo dobrze wyposażone we wszelkie pomoce dydaktyczne i 
zabawki.  
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Radny Szymczak zapytał czy wielu rodziców korzysta z możliwości odroczenia 6-

latków od obowiązku szkolnego? 
Pani Ewa Kropińska – Czub wyjaśniła, że jest 6 takich dzieci i są to w pełni 

uzasadnione odroczenia. 
  
Ad. 3 
 W temacie opieki żłobkowej Pani Sekretarz poinformowała, że ustawa o opiece nad 
dziećmi do lat 3 z roku 2011, znowelizowana w 2013r. stanowi, że opieka ta może być 
sprawowana w czterech następujących formach: 
- żłobek, 
- klub dziecięcy, 
- dzienny opiekun, 
- niania. 
Opieka dzieciom zapewniana jest od 20 tygodnia życia, a w klubach dziecięcych od 1 do 3 
roku życia. Żłobek może tworzyć gmina, osoby fizyczne, osoby prawne i jednostki 
organizacyjne nie posiadające osobowości prawnej. Pani Sekretarz podkreśliła, że 
organizowanie żłobków nie jest obowiązkiem gminy. Wymagania formułowane w stosunku 
do żłobków są następujące: 
 - w żłobku w jednej grupie może przebywać maksymalnie 8 dzieci od 20 tygodnia do 3 roku 
życia, 
- jeden opiekun może sprawować opiekę nad maksymalnie 8 dzieci, a jeżeli dziecko jest 
niepełnosprawne, albo poniżej 1 roku życia to jeden opiekun przypada na 5 dzieci, 
- jeśli w żłobku jest więcej niż 20 dzieci istnieje obowiązek zatrudnienia pielęgniarki lub 
położnej, 
- w żłobku obowiązkowe jest zapewnienie wyżywienia dzieciom. 
Dla jednej grupy wymagane jest pomieszczenie główne z miejscem na wypoczynek, 
bawialnia, szatnia, miejsce do przechowywania żywności dzieci i plac zabaw wewnętrzny. 
Finansowanie żłobków i klubów ustala Rada Gminy w drodze uchwały, a jeśli są to żłobki lub 
klubiki prowadzone przez osoby prywatne to ustala ten podmiot który utworzył placówkę. 
Samo założenie przez gminę żłobka pociąga za sobą wysokie koszty inwestycyjne ponieważ 
budowa żłobka dla np. 16 dzieci to wymóg dwóch pomieszczeń, gdzie na jedno dziecko musi 
przypadać 2,4m2, szatnia, toaleta, pomieszczenie kuchenne, zewnętrzne miejsce zabaw. 
Koszty utrzymania kadry, pracowników obsługi, księgowości itd. Tańszym rozwiązaniem 
byłoby udzielenie dotacji tak jak ma to miejsce w przypadku przedszkoli. Pani Sekretarz 
podkreśliła, że dla gminy priorytetem są przedszkola zwłaszcza w świetle zapisów 
ustawowych w myśl których od 2017r. gmina będzie zobowiązana zapewnić miejsce w 
przedszkolu wszystkim chętnym dzieciom.  
 Następnie pani Sekretarz przedstawiła dane dotyczące opieki żłobkowej w sąsiednich 
gminach: 
- Kostrzyn 17.500 mieszkańców nie posiada gminnych ani niepublicznych żłobków, 
- Kórnik 21.000 mieszkańców nie ma żłobków gminnych, posiada 3 niepubliczne żłobki 
(60miejsc), kwota dotacji na jedno dziecko wynosi 300zł od lipca 2014r. 
- Swarzędz 44.000 mieszkańców, jeden żłobek prowadzony przez Gminę (24 miejsca), 4 
żłobki lub kluby niepubliczne ( 92 miejsca) 400zł dotacji od grudnia 2014r. 
- Luboń 31.000 mieszkańców nie ma żłobków gminnych, jest 5 żłobków niepublicznych 
(85miejsc) 250zł dotacji od 2012r., 
- Poznań 0,5mln mieszkańców, 14 żłobków prowadzonych przez miasto w którym są 1262 
miejsca, 40 żłobków niepublicznych 2900 miejsc, dotacja 450zł od 2012r.,  
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- Czerwonak 26.000 mieszkańców, nie ma żłobków gminnych, 3 żłobki niepubliczne (61 
miejsc) 300zł dotacja od listopada 2014r., 
- Puszczykowo 10.000 mieszkańców, nie ma żłobków gminnych, są dwa niepubliczne 
(23miejsca) nie są dotowane, 
- Tarnowo Podgórne 24.500 mieszkańców, żłobków gminnych nie ma, 6 niepublicznych (102 
miejsca) 400zł od 2012r., 

Pani Sekretarz uważa, że najistotniejszą kwestią jest to czy samorząd gminny stać na 
utrzymywanie żłobków. 

Radny Bytniewski stwierdził, że żłobków niepublicznych jest znacznie mniej niż 
niepublicznych przedszkoli, gdyż są one mniej dochodowe, a wymagania niejednokrotnie są 
wyższe niż w przypadku przedszkoli. 
 
Ad. 4 

W sprawach bieżących wynikających z działalności gminy przedstawione zostały 
następujące projekty uchwał: 

Ø Projekt uchwały nr VI/32/2015 w sprawie zmiany uchwały w sprawie  inkasa 
podatków przedstawiła Pani Sekretarz. Pani Sekretarz poinformowała, że Rada Gminy 
stosownie do art. 6b  ustawy z dnia 15 listopada  1984 r. o podatku rolnym, art. 6 ust.                 
8 ustawy z dnia 30 października 2002r.  o podatku leśnym, art. 6 ust. 12 ustawy z dnia 12 
stycznia 1991r. o podatkach i opłatach lokalnych może zarządzać pobór podatków i opłat             
w drodze inkasa oraz wyznaczać inkasentów i określać wysokość wynagrodzenia za inkaso. 
Rada Gminy Uchwałą  Nr XXIV/185/2008 z dnia 13 listopada 2008r. zmieniona Uchwałą   
Nr  VI/42/2011 z dnia 30 marca 2011r. w sprawie inkasa podatków zarządziła  na terenie 
gminy pobór podatku rolnego, podatku leśnego oraz podatku od nieruchomości od osób 
fizycznych w drodze inkasa, wyznaczając na inkasentów  sołtysów. W związku                             
z przeprowadzonymi wyborami sołtysów i zmianą osoby pełniącej tą funkcję w 
Nagradowicach istnieje konieczność zmiany uchwały.  
Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. 

 
Ø Projekt uchwały nr VI/33/2015 w sprawie przeprowadzenia konsultacji w sprawie 
podziału jednostki pomocniczej przedstawiła Pani Sekretarz. Pani Sekretarz poinformowała, 
że mieszkańcy miejscowości Tanibórz złożyli wniosek o utworzenie na obszarze tej 
miejscowości sołectwa. W tej sytuacji konieczne będzie przeprowadzenie konsultacji              
z mieszkańcami w trybie zebrań wiejskich lub ankiety konsultacyjnej oraz na terenie całej 
gminy lub na części jej obszaru. Rada Gminy określa formę konsultacji. Pani Sekretarz 
uważa, że zasadnym wydaje się obrać kierunek ankiety konsultacyjnej obejmującej teren 
sołectwa Gowarzewo - z którego nowa jednostka pomocnicza ma zostać wyodrębniona. 
 Pani Sekretarz przedłożyła radnym projekt ankiety konsultacyjnej i mapki 
prezentujące granice nowej jednostki. Konsultacje mają charakter opiniodawczy i nie są 
wiążące dla Rady Gminy. Pani Sekretarz nadmieniła, że Tanibórz nie posiada własnych 
gruntów, co jest istotne pod kątem ewentualnego planowania tam w przyszłości np. placu 
zabaw. Wyodrębnienie sołectwa z sołectwa Gowarzewo oznaczałoby zwiększenie udziału 
funduszu sołeckiego w budżecie gminy, gdyż po podziale Gowarzewo zachowuje 
dotychczasową pulę środków tj. 28.776zł, a nowe sołectwo dysponowałoby funduszem 
sołeckim w wysokości 7.798zł. 
 Pani Sekretarz dodała, że w Sołectwie Gowarzewo zameldowanych jest 1533 osób, z 
tego w Szewcach 79, a w Taniborzu 82 osoby. 
 Radny Szymczak zasugerował,  aby w formularzu ankietowym w miejscu składania 
znaku "x" w odpowiedniej rubryce znalazł się również podpis osoby wypełniającej ankietę. 
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 Radny Bytniewski zapytał jak wnioskodawcy motywują swoją prośbę? 
 Pani Sekretarz wyjaśniła, że mieszkańcy Taniborza swój wniosek uzasadniają 
możliwością rozwoju miejscowości dzięki pozyskiwanym środkom z funduszu sołeckiego. 
 Radni nie mieli  więcej pytań do projektu uchwały. 

Ø Projekt uchwały nr VI/34/2015 w sprawie zmiany uchwały budżetowej  na 2015r. 
przedstawiła Pani Skarbnik. Pani Skarbnik poinformowała, że po stronie dochodów 
wprowadzono 25.723zł należności za 2014r. z tytułu świadczenia usług przez Zakład 
Komunalny w Kleszczewie na rzecz mieszkańców Gminy Kostrzyn. Wpłaty dokonano               
w 2015r.  
Po stronie wydatków: 
-  przesunięto realizację zadania związanego z budową kanalizacji sanitarnej w miejscowości 

Tulce. Zadanie realizować będzie Zakład Komunalny – dodatkowe informacje znajdują się 
w załączniku nr 4, 5 i 6 do niniejszej uchwały, 

-   w związku ze złożeniem wniosku o dofinansowanie  zagospodarowania terenu na skwerku 
w miejscowości Śródka z programu „Pięknieje wielkopolska wieś” wprowadzono                   
do budżetu zadanie przeznaczając na nie 9.401zł ze środków gminy i 3.000zł z funduszu 
sołeckiego wsi Śródka.  Po pozytywnym rozpatrzeniu wniosków z budżetu Wojewody 
Wielkopolskiego możemy uzyskać 14.079zł dofinansowania.  

-   zwiększono o 16.522zł środki na budowę oświetlenia ulicznego. 
Rani nie mieli pytań do projektu uchwały. 

Ø Projekt uchwały nr VI/35/2015 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Kleszczewo na lata 2015 -2024 przedstawiła Pani Skarbnik. Pani Skarbnik 
poinformowała, że do załącznika nr 1 wprowadzono kwoty, które zmieniły budżet Gminy 
zgodnie z Uchwałami Rady Gminy Nr IV/26/2015 z dnia 04.03.2015r. Nr V/31/2015 z dnia 
25 marca 2015r. i Nr VI.35/2015 z dnia 29 kwietna 2015r. oraz Zarządzeniem Nr 14/2015 
Wójta Gminy z dnia 30 marca 2015r.  
W związku z czym zmieniły się między innymi kwoty mające wpływ na ustalenie 
wskaźników spłaty zobowiązań tj: 
- dochody ogółem zwiększyły się o 1.037.281zł w tym: dochody bieżące zwiększyły się                
o 203.833 zł, dochody majątkowe o 833.448zł, 
- wydatki zwiększyły się o 1.280.381 zł w tym wydatki bieżące zwiększyły się o 228.110zł             
i wydatki majątkowe o 1.052.271zł, 
- zwiększyły się przychody z wolnych środków z lat ubiegłych o 243.100zł. 
Do WPF wprowadzono dane z wykonania budżetu za 2014r.  
Wprowadzone powyższe dane wpłynęły na zmianę wskaźników planistycznych tj: 
 -wskaźnik dotyczący  2015r. zmniejszyły się w  kolumnie  9.1 i 9.2  o 0,16%, w kolumnie 
9.4 0 o,15%  a w kolumnie 9.6.1 wskaźnik zwiększył się o 0,76%, 
- wskaźnik w kolumnie 9.6 zmniejszył się o 0,22% w roku  2016, 2017 i 2018, 
- wskaźnik w kolumnie 9.6.1 zwiększył się o 0,54 w 2016r. o 0,55 w 2017r i zmniejszył się           
o 0,22 w 2018r. 
W załączniku Nr 3 do wykazu wprowadzono nowe przedsięwzięcia  majątkowe,  które ujęte 
zostały pod kolejnymi numerami  1.3.2.1,  1.3.2.2,  1.3.2.6,    1.3.2.7.  Na powyższe zadania 
złożono wnioski o dofinansowanie do Departamentu Sportu i Turystyki Urzędu 
Marszałkowskiego w Poznaniu celem ujęcia zadań w „Wieloletnim Programie Rozwoju Bazy 
Obiektów Sportowych Województwa Wielkopolskiego w latach 2015-2018. 
Zmieniono jednostkę, która realizować będzie zadania związane z budową kanalizacji 
sanitarnej w miejscowości Tulce.  Zadanie realizować będzie Zakład Komunalny. 
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 Pani Sekretarz wyjaśniła, że planowane przedsięwzięcia wynikają z faktu możliwego 
pozyskania dofinansowania na ich realizację, a zasadnym jest aby dążyć do pomnażania 
własnych środków budżetowych. 
 Radna Rachtan - Małycha zapytała czy podejmowane są jakiekolwiek działania 
zmierzające do modernizacji drogi Tulce - Szczepankowo? 
 Pani Sekretarz wyjaśniła, że jest to inwestycja ujęta w ramach Zintegrowanych 
Inwestycji Terytorialnych, które są obecnie na etapie opiniowania. 
 Radni nie mieli więcej pytań do projektu uchwały. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad oraz brakiem pytań Przewodniczący 
Bytniewski zakończył posiedzenie komisji o godz. 11:50. 
 
 
Protokołowała:      Za zgodność z przebiegiem obrad 
Magdalena Rakszawska        
         Jarosław Bytniewski 
 
 

 


